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PROTOKÓŁ NR 7 

 posiedzenia Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Rolnictwa Rady Gminy 

Poświętne odbytego w dniu 17 października  2012 roku w godzinach 12
10 

– 15
40              

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Poświętnem. 

 

 

Przewodniczył radny Marian Grzegorski  – Przewodniczący Komisji. 

Obecni wg załączonej list obecności. 

W posiedzeniu uczestniczył Wójt Gminy – Mieczysław Stępień, K-t Komisariatu 

Policji w Drzewicy Pan Wojciech Dworak oraz Przewodniczący Rady Gminy. 

Porządek obrad: 

1. Analiza stanu bezpieczeństwa i porządku w gminie. 

2. Analiza stanu utrzymania czystości i porządku w gminie. 

3. Realizacja zadań w ramach funduszy sołeckich. 

4. Sprawy bieżące i pod obrady sesji. 

Ad.1. Przewodniczący komisji powitał zebranych wyrażając zadowolenie z obecności 

komendanta policji, udzielając głosu poprosił o przedstawieniem informacji. 

- Pan Dworak K-t Policji przedstawił informację o stanie bezpieczeństwa i 

porządku w gminie. 

0 godzinie 12
25 

przybył radny Bolesław Kacprzak. 

- przewodniczący Rady poruszył kwestie przestrzegania znaków zakazu postoju, 

jakie zostały zamontowane na odpust św. Michała. 

- Wójt przedstawił rozmieszczenie znaków na poszczególnych ulicach 

Poświętnego. 

- pan Dworak potwierdził zasadność ustawiania znaków, dodał, że policjanci 

bardzo często stosowali pouczenia zamiast mandatów. 

- Wójt oznajmił, że najwięcej pojazdów było na ulicy Podwiatracznej i Szkolnej, 

w newralgicznych okresach była zachowana przejezdność dróg. 

- radny Kacprzak stwierdził, że nie powinno być uwag do Policji, ale kwestia 

finansowania to już, co innego, przy projekcie budżetu będą spory o małe 

kwoty, będą pytania ile gmina zarobiła na odpuście. Istnieje stowarzyszenie 

przyjaciół Bazyliki mogłoby zarabiać i partycypować w takich kosztach. 

Problem to finansowanie z budżetu gmina, finansować powinien to kościół. 

- pan Dworak rozumiem stanowisko radnych, były różne pomysły dotyczące 

zawieranych porozumień z policją, ale nie ma odpowiednich przepisów, co do 

handlu, bo nie ma odpowiednich terenów na gminie, co do kościoła to może 

powinna być to jakaś darowizna na rzecz samorządu. Kwestia wizerunku jest 

bardzo ważna. 

- radny Kacprzak jest to niewątpliwa promocja gminy i klasztoru, ale jak zwykle 

są zawsze problemy finansowe, stowarzyszenie mogłoby wspierać takie 

inicjatywy, sołtysi zbyt przychylnie nie odebrali tego faktu. 

- radny Grzegorski oznajmił, że zabierał głos w kwestii finansowania Policji, 

proponowałem połowę tej kwoty, ale rada zdecydowała inaczej, proponowałem 

również porozumienia. 

W związku z zakończeniem dyskusji i brakiem dalszych pytań podziękował panu 

Dworakowi za przybycie i przedstawieniem obszernej informacji. 
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Ad. 2. Informacje ze stanu utrzymania czystości i porządku w gminie przedstawił Wójt 

– w załączeniu do protokołu. 

- radny Ajdamiak stwierdził, że w JUKO panuje wielki bałagan. 

- Wójt dodatkowo omówił kwestie związane z wprowadzaniem nowej ustawy 

śmieciowej i gospodarki odpadami. 

W dyskusji radni omawiali kwestie gospodarki odpadami oraz omawiano działalność 

firm zajmujących się odbiorem odpadów komunalnych. Wójt zapoznał zebranych z 

ilością i sumą odpłatności za odbiór odpadów od mieszkańców sezonowych, dodał, że 

w tym roku gmina zapłaciła już ponad 13 tys. zł za wywóz pojemników z działek. 

Stwierdził, że działki będą stanowić problem przy wprowadzaniu w życie nowej 

ustawy śmieciowej. Według normatywów mieszkaniec wsi produkuje około 300 kg 

śmieci rocznie. Będziemy musieli ogłosić przetarg na odbiór śmieci i wyłonić firmę, 

musimy ściągnąć należności od mieszkańców, co będzie problematyczne. 

- Przewodniczący Rady zwrócił uwagę na osoby samotne oraz rodziny 

wieloosobowe, 

- Wójt oznajmił, że nowa ustawa nie przewiduje podobnych wariantów jedynie 

od osoby. 

W dalszej dyskusji radni rozpatrywali możliwości odpowiedniego zagospodarowania 

odpadów oraz zasad stosowania odpłatności oraz rodzajów pojemników. Wójt dodał, 

że większość gmin stosuje rozliczenie od mieszkańca nie od pojemnika. W dyskusji 

radni poruszyli również stan dróg gminnych oraz przeprowadzone remonty jak i 

zwracano uwagę na konieczność poprawienia innych dróg zlokalizowanych w 

terenach działkowych. Radny Kacprzak zwrócił uwagę, aby rozważyć możliwość 

zakupu mniejszego samochodu do odbioru nieczystości. Przewodniczący Rady 

zwrócił uwagę, aby nałożyć inne dodatkowe opłaty dla działkowiczów np. za czyste 

powietrze, aby zrekompensować brak opłat za śmieci. Radny Kacprzak stwierdził, że 

można działkowiczy wyposażyć w dodatkowe worki. Wójt stwierdził, że problemem 

będzie odpowiednio przeprowadzić przetarg. 

Ad.4. Na posiedzenie przybyła pani Sobczyk pracownik urzędu, która omówiła 

kwestie związane z projektem uchwały w sprawie obwodów głosowania. 

- radny Kacprzak stwierdził, że likwidacja jednego obwodu a tworzenie dwóch 

komisji w jednym jest bezsensu. 

- Wójt Stwierdził, że powinien być stary układ, ale nowe ustawy wprowadzają 

często bardzo różne rozwiązania niekoniecznie trafne. 

- radny Kacprzak wnioskował, aby pozostawić komisje w Gapininie. 

- pani Sobczyk oznajmiła, że przedstawiano odpowiednie propozycje 

komisarzowi, ale nie przyjęto naszych wyjaśnień. 

W dyskusji omawiano kwestie rozmów z komisarzem wyborczym w Piotrkowie oraz 

zasadność pozostawienia obwodu wyborczego w Gapininie, radni zadecydowali, aby 

pozostawić okręgi wyborcze w stanie, w jakim były dotychczas i nie ulegać presjom 

komisarza, aby umożliwić głosowanie szczególnie dla osób starszych mieszkających 

w Gapininie. 

Ad. 3. Informację przedstawił Wójt dodatkowo omówił wykonane roboty w ramach 

funduszu sołeckiego. Dodał, że obecnie realizowany jest zadanie na Studziannie i 

Porębach, pozostałe wnioski zrealizowano. 



3 

 

- radny Kacprzak poruszył rozwóz kamienia w kierunku Grotowic, poprosił o 

dodatkowe ilości kamienia. 

- Wójt oznajmił, że praktycznie rozdysponowano tłuczeń, jeżeli będzie nadmiar 

to będzie dowiezione. 

Na posiedzenie przybył pan Pisarski pracownik urzędu, ds dróg. 

- radny Ajdamiak wniósł o remont drogi z Anielina do Kozłowca 

- radny Grzegorski oznajmił, że pan Zach interweniował w sprawie rowu, który 

jego zdaniem został wykonany na jego posesji bez zgody. 

- Wójt stwierdził, że rów wykonano zgodnie z projektem 

- radny Świader poprosił o poprawę nawierzchni drogi z Porąb do Ił. 

- Wójt oznajmił, że w tym roku brakuje już materiału. 

- radny Kacprzak zgłosił wniosek o uzupełnienie drogi kamieniem w ramach 

funduszu sołeckiego, dodatkowo zapytał, dlaczego nie widać kamienia w 

terenie. 

- radny Ajdamiak zapytał, dlaczego z wniosku wycofano świetlicę w Anielinie. 

- Wójt oznajmił, że o wszystkim decydował sołtys 

- pan Pisarski przedstawił zebranym treść wniosku Anielina, w którym nie było 

zapisów dotyczących remontu świetlicy. 

- Wójt dodał, że sprawa dotyczyła wymiany szyb. 

- radny Ajdamiak zwrócił uwagę na hydrant zlokalizowany koła pana Kózki 

- radny Świader poruszył kwestie zagrożenia, jakie niesie uschnięte drzewo przy 

trasie K-48, poprosił o pomoc gminy w jego usunięciu. 

- Wójt oznajmił, że jest ono w terenie prywatnym. 

- radny Świąder dodał, że właściciel jest zgodny, ale prosi o wsparcie, ponieważ 

drzewo stoi przy drodze. 

- radny Grzegorski oznajmił, że należy uzyskać zezwolenie od leśniczego na 

ścinkę. 

- przewodniczący Rady zapytał czy są jakieś nowe ustalenia w sprawie oświaty. 

- Wójt omówił bieżącą sytuację w oświacie, dodał, że aktualnie dokładamy 

milion. Aktualnie otrzymaliśmy dane dotyczące subwencji, która jest wyższa 

jedynie o 29 tys. Dodatkowo omówił inwestycję drogową w Buczku dodając, 

że wieś z funduszu realizuje to zadanie, w przyszłym roku chcą zwrócić się o 

dotację z urzędu marszałkowskiego. 

Po zakończeniu dyskusji i wyczerpaniu zagadnień przewidzianych pod obrady, radny 

Grzegorski o godzinie 15
40

 zamknął posiedzenie Komisji Budżetowo-Gospopdarczej i 

Rolnictwa. 
 

Protokołował         Przewodniczący 

 

Bolesław Kośka      Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Rolnictwa 

 

        Marian Grzegorski 

 


